
ســوت دیدار پرســپولیس در مسجدســلیمان در حالی به دســت او ســپرده شده که 
ایــن داور فصــل قبــل ســه بازی را بــرای تیم گل محمدی قضــاوت کرد که یکــی از آنها 
با جنجال های زیادی همراه شــد. مهدوی فصل قبل دیدارهای پرســپولیس مقابل 
پیکان، نســاجی و تراکتور را ســوت زد که در تبریز حواشــی ایجاد شــده از سوی برخی 
هواداران در نهایت منجر به این شد که آن بازی به جنجال کشیده شده و نیمه کاره 

به پایان برســد. آن بازی در نهایت ســه هیچ به ســود پرســپولیس شد.

در زمــان کالــدرون بــه پرســپولیس اضافــه شــد و البتــه بــازی هــم نکــرد. در زمــان 
ســرمربیگری یحیی روزهای خوشــی نداشــت  و  از تیم جدا شــد. برزگر در شــروع 
فصل جاری به تراکتور رفت اما دو هفته پیش ســر از مسجدســلیمان در آورد و3 
دقیقــه هــم مقابــل صنعت نفــت بازی کرد. حــالا اگر او 5 دقیقه هم شــانس بازی 
داشته باشد، دنبال اثبات خود مقابل یحیی است. همین شرایط را رضا دهقانی 

هــم دارد کــه اوایــل فصل قبل خیلی زود از پرســپولیس جدا شــد.

بــا توجــه بــه مصدومیت عالیشــاه او همــراه تیمش به مسجدســلیمان نمــی رود و 
یحیی حداقل یک تغییر در ارنج اولیه نســبت به بازی با هوادار خواهد داشــت. با 
توجــه بــه اینکــه بــازی در خانه حریف برگزار می شــود و البته نفت مسجدســلیمان 
شــرایط خوبی دارد، بعید نیســت یحیی از ابتدای بازی با سیستم 1-3-2-4 تیمش 
را به زمین بفرســتد که در این شــرایط به نظر می رســد اســد بیگی کنار ســرلک کار 

را شــروع کنــد و دوبــاره کمال کامیابی نیا را نیمکت نشــین کند.

سیدرضا مهدوی آریا برزگر سینا اسدبیگی

داوری بازی جنجالی تبریز به پرسپولیس رسید شانس بازی مقابل یحیی جانشین عالیشاه در ترکیب اصلی؟
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از کمپ سرخ
13پرسپولیس

ید  جد ئیس  ر ی  صحبت ها ز  ا بعد 
فدراسیون فوتبال درباره نحوه تقسیم 
سهمیه های لیگ قهرمانان آسیا در 
فصل اینده و اینکه قهرمان فصل قبل 
)استقلال( قطعاً به آسیا می رود و قهرمان 
این فصل نه، موجی از اعتراض ها در 
فضای مجازی مطرح شد. به دنبال 
اعتراض هواداران، باشگاه پرسپولیس 
هم اطلاعیه داد: »رئیس فدراسیون 
فوتبال ایران در اولین اظهارنظر خود 
پس از تصدی مسئولیت، درباره نحوه 
تخصیص سهمیه ها اظهارنظر عجیب و 
حیرت آوری داشتند. نمی دانیم مجموعه 
اظهارات ایشان درباره سایر مسائل، 
همچون صحبت درباره سهمیه لیگ 
قهرمانان آسیا بوده است یا نه ولی 

در این مورد اشتباهی رخ داده است 
که امیدواریم فدراسیون فوتبال برای 
برقراری آرامش هر چه سریعتر نسبت 

به تصحیح آن اقدام کند.
قای تاج در کنفرانس خبری خود  آ
آن گونه که منتشر شد، مطرح کردند 
که پرسپولیس اگر هم قهرمان شود 
در لیگ قهرمانان آسیا حضور ندارد. 
این اظهارنظر را اشتباه در گفتار تلقی 
کرده ایم و نه افشای اقدامات احتمالی 

علیه پرسپولیس و هواداران آن.
اشتباه بودن مطلب عنوان شده را نیز از 
این جهت مطرح می کنیم که چندی پیش 
در جریان جلسات با آقای کامرانی فر، 
دبیر کل فدراسیون فوتبال و همچنین 
رئیس کمیته حرفه ای سازی اعلام شد 

با توجه به این که به دلیل تغییر تقویم 
از سوی کنفدراسیون، امسال لیگ 
قهرمانان آسیا برگزار نمی شود، قهرمانان 
لیگ برتر و جام حذفی سال قبل همراه با 
قهرمانان فصل جاری در دوره آتی لیگ 
قهرمانان آسیا حضور پیدا می کنند و 
اظهارات فعلی رئیس جدید فدراسیون 

با این مسأله در تناقض است.
از سوی دیگر حتی اگر فرض را بر این 
بگذاریم که سهمیه های ایران صرفاً 
از دوره قبلی رقابت ها گلچین شوند و 
قهرمانان فصل جاری برای دوره بعدتر 
لیگ قهرمانان معرفی شوند، پرسپولیس 
در فصل گذشته این سهمیه را دریافت 
کرده و با هر فرمول و روشی حساب کنیم، 
پرسپولیس سال آینده شانس حضور در 

آسیا را خواهد داشت. حال جای سؤال 
دارد که چرا رئیس فدراسیون فوتبال 

چنین اظهارنظری داشته است.
از فدراسیون فوتبال انتظار داریم 
شفاف سازی لازم را هرچه سریعتر در 
این ارتباط انجام دهد و به منظور عدم 
ایجاد تنش در فضای جامعه و فوتبال، 
دقت نظر لازم در ارتباط با اظهارنظرها 

صورت بگیرد.«
بعد از این اطلاعیه مهدی تاج در مصاحبه 
کوتاهی گفت: »شرایط کسب مجوز 
حرفه ای ای برای همه تیم ها و استقلال 
و پرسپولیس یکسان است و فدراسیون 
فوتبال برای رفع تمام موانع و مشکلات 
موجود برای کسب مجوز حرفه ای به این 

تیم ها کمک خواهد کرد.«

واکنش تند پرسپولیس به صحبت های تاج و کوتاه آمدن رئیس فدراسیون

شرایط کسب مجوز حرفه ای یکسان است

 zخبر

 zسوژه

 تشکر درویش 
از بازیکنان

رضــا درویــش مدیــر عامــل باشــگاه 
پرســپولیس دیــروز بــه همــراه مدیر 
روابــط عمومــی باشــگاه در محــل 
تمریــن ایــن تیــم حاضــر شــد و بــا 
اعضای تیــم، دیدار و گفت و گو کرد. 
مدیــر عامــل باشــگاه قبل از شــروع 
تمریــن دقایقــی بــا بازیکنــان حــرف 
زد و از تلاش هــای آنهــا و کادر فنــی 
در هفته هــای گذشــته کــه منجــر 
بــه صدرنشــینی پرســپولیس شــد، 
تقدیر و برای آنها در ادامه مسابقات 
آرزوی موفقیــت کــرد. مدیــر عامــل 
پرســپولیس همچنیــن در جلســه 
کوتاهــی بــا یحیــی گل محمــدی و 

افشــین پیروانــی شــرکت کــرد.
 

 تمرین آخر 
در هوای گرم

تمرین دیروز پرســپولیس از ساعت 
14:15 دقیقــه و در هــوای گرم تهران 
در ورزشگاه شهید کاظمی آغاز شد. 
بازیکنــان پیش از تمرین در جلســه 
فنی شــرکت کردند و کادر فنی تیم، 
نــکات لازم در خصــوص این بازی را 
برای بازیکنان تشریح کرد. بازیکنان 
بعــد از گــرم کــردن بدن هــا در ســه 
گــروه به بــازی راندو پرداختند و پس 
از آن، بــه مــرور کارهــای تاکتیکــی و 
فوتبــال هدفمنــد روی آوردنــد. ایــن 
تمریــن یــک ســاعت طول کشــید و 
بعــد از تمریــن، بازیکنــان بدن هــا را 
ســرد و راهــی رختکــن شــدند و بعــد 
از اســتراحتی کوتــاه، عــازم فــرودگاه 
شــدند تــا بــا یــک پــرواز چارتــر راهی 
اهــواز شــوند. تیــم پرســپولیس 
دیشــب در اهــواز  مانــد و امــروز، در 
روز بازی، به سمت مسجد سلیمان 

حرکــت خواهــد کرد.
 

 پاداش ها 
پرداخت شد

بازیکنــان و مربیــان پرســپولیس 
پاداش هــای دو بــرد اخیرشــان را 
دریافــت کردنــد تــا بابــت ایــن فصــل 
طلبــی نداشــته باشــند. مدیریــت 
باشــگاه پرســپولیس کــه در ایــن 
فصــل ســعی کــرده بهانــه ای 
بــه بازیکنــان ندهــد تــا 

اینجا هــم 20 درصد 
هــم   ، د ا رد قــرا مبلــغ 

پــاداش ســه برد تیــم را خیلی 
ســریع پرداخت کرده اســت. باشگاه 
پرسپولیس پاداش برد مقابل هوادار 
و صنعــت نفــت آبــادان را کــه گفتــه 
می شــود جمعــاً نفــری 30 میلیــون 

تومــان می شــود، پرداخــت کــرد.
 

دیاباته نرسید
لیســت 20 نفــره بــازی بــا نفــت 
مسجدسلیمان عصر دیروز منتشر 
شــد کــه مطابــق پیش بینی هــا نــام 
شیخ دیاباته در لیست نبود. علیرضا 
بیرانونــد، فرشــاد فرجــی، مرتضــی 
پورعلــی گنجــی، احمــد گوهــری، 
گئورگی گولســیانی، یورگــن لوکادیا، 
وحــدت هنانــوف، علــی نعمتــی، 
احمــدی ، مهــدی عبــدی، دانیــال 
اســماعیلی فر، ســیامک نعمتــی، 
حامــد پاکدل، محمد عمری، مهدی 
ترابــی، کمــال کامیابی نیــا، ســروش 
رفیعــی، ســینا اســدبیگی، ســعید 
صادقی و میلاد ســرلک، 20 بازیکن 
پرســپولیس برای این بازی هستند.

بلیت، مجانی شد
ن  ســلیما مسجد نفــت  ه  شــگا با
از دیــروز بلیت فروشــی دیــدار بــا 
پرســپولیس را در ســامانه خــود آغاز 
کــرد اما بــرای اینکه بتوانــد از حضور 
حداکثــری هوادارانــش در این دیدار 
حســاس اســتفاده کنــد، بلیت هــا را 
به صورت رایگان در اختیار هواداران 
خــود قــرار می دهــد. بــا توجــه بــه 
رایــگان شــدن بلیــت این بــازی بعید 
نیســت کل ســکوهای ورزشــگاه 

شــهید بهنــام محمــدی پــر شــود.

امیر اسدی
روزنامه نگار

دوست دارم اول در مورد پرسپولیس 
صحبت کنید. قبل از نقل و انتقالات 

و حالا که برای این تیم بازی کردید چه 
برداشتی داشتید؟ آیا همه چیز طبق 

تصورات شما پیش رفته است؟
من پیش زمینه ای نداشتم. به این دلیل که 
می خواهم همیشه با یک ذهنیت خوب 
وارد تیم جدیدم شوم. چون انتظارات 
و توقعات گاهی اوقات می تواند شما را 
ناامید کند. بنابراین من با یک ذهن کاملاً 
باز و متمرکز بر عملکردم کارم را شروع 
کردم. الان که دو سه هفته است اینجا 
هستم، می توانم بگویم اوضاع واقعاً 
خوب است. بازیکنان خوبی در اختیار 
داریم. یک ترکیب ایده آل از بازیکنان 
جوان و باتجربه. کادر پزشکی هم کاملاً در 
دسترس ما است و همه روزه بازیکنان را 

پشتیبانی می کند.
همیشه تبلیغات منفی برای بازیکنان 

و مربیان خارجی که می خواهند به 
ایران بیایند وجود دارد. مثلاً برای 

جلوگیری از آمدن بازیکنان به ایران 
یا دلسرد کردن آنها از آمدن، درباره 

کشور ما صحبت هایی غیرواقعی 
انجام می شود. برای شما هم این 

اتفاق افتاد؟
البته که این اتفاق برای من هم افتاد اما 
زیاد توجهی به آنها نکردم و نمی کنم. من 

به حرفی که برخی ها می زنند فکر نمی کنم، 
چون همیشه کاری را که دوست دارم 
انجام می دهم. من گزینه های دیگری با 
دستمزد بالاتر هم داشتم اما احساس 
کردم اینجا را می خواهم چون از چالش 
و ماجراجویی خوشم می آید. علاقه مندم 
از منطقه امن خودم خارج بشوم. چون 
معتقدم بدون اینکه به دردسر بیفتی، 
نمی توانی پیشرفت کنی. در شبکه های 
اجتماعی هم مردم خیلی چیزها می گفتند 
و فکر می کردند من به کامنت ها و نظرات 
اهمیت می دهم اما این طور نیست. چون 
من ذهنیتی قوی دارم و کاملاً روی کارم 

متمرکز هستم.
کمی هم از تهران صحبت کنید. 

شهر چطور است؟ آیا با شرایط کنار 
آمده اید؟

تهران شهر زیبایی است. البته شلوغ 
هم هست اما من به آن عادت کرده ام. 
مردم برخورد دوستانه ای با من دارند و 
غذاهای ایرانی هم خوب است. هنوز 
زمان نداشته ام تا خیلی بگردم اما شنیدم 

که مکان های فرهنگی و موزه های 
زیبایی در تهران وجود دارد. به طور 
کلی می توانم بگویم تا الان تهران را 

دوست داشتم.
چه چیزهایی در تهران شما را 

خوشحال می کند و کدام مسائل 
آزارتان می دهد؟

من آدم سختگیری نیستم. وقتی مک 
بوکم را همراه داشته باشم، هر جایی 
می توانم زندگی کنم. تنها چیزی که یک 

مقدار بد است، ترافیک است که باید با 
آن کنار بیایم.

رفتار مردم با شما چگونه است؟ 
به عنوان مثال وقتی به یک رستوران 

یا یک منطقه تفریحی می روید راحت 
هستید؟

من تا امروز هنوز به آن صورت که فکرش 
را بکنید بیرون نبوده ام. کلاً خیلی دوست 
ندارم بیرون بروم و بگردم اما زمانی هم 
که چنین اتفاقی برایم پیش آمد، افرادی 
بودند که آمدند و به من درخواست عکس 

و امضا دادند. اینها برایم جالب بود.
وقتی در بازی اول وارد زمین شدید، 

منتقدان زیادی شروع به 
انتقاد کردند. بخصوص 

در مورد وضعیت 
بدنی شما. با 

این حال 

در 2 بازی 2 
گل به ثمر رساندید 

اما همچنان منتقدان 
از وضعیت بدنی شما ناراضی 
هستند. به نظر شما در این زمینه 

مشکلی وجود دارد؟ بخصوص که 
الان جزو بهترین گلزنان لیگ ایران 

هستید.
نطور که گفتم به حرفی که مردم و  هما
منتقدان می گویند و می نویسند اهمیت 
نمی دهم. آنها می توانند هر چیزی که دل شان 

بخواهد، بگویند. اگر قرار 
بود تحت تأثیر این حرف ها 

قرار بگیرم، رزومه و کارنامه 
من مثل حالا نبود. من در 

بهترین لیگ جهان بازی کرده ام. 
در لیگ برتر، بوندس لیگا 

و اردی ویزه هلند 
گل زده ام. با این 

حال مردم 

می توانند هر چیزی 
که دوست دارند به زبان 
بیاورند اما اینها تأثیر مثبت و منفی 
روی من نمی گذارد. یک هفته تبدیل 
به قهرمان می شوم و هفته بعد 
نه. همه اینها برایم خوب است و 

مشکلی از این بابت ندارم.
آیا آقای گلی هدف شما 

در ایران است؟
هداف من برای خودم  ا
م  د خو د  نز و  هستند 
محفوظ. عددی در ذهنم 
دارم که دوست دارم به 
آن برسم. البته شخصی 
است و نمی توانم تعداد 

آن را به زبان بیاورم.

یورگــن لوکادیــا یکــی از خریدهــای مهــم لیــگ ایــران در فصــل نقــل و انتقــالات تابســتانی بــود. مهاجــم مشــهور هلندی با ســابقه بــازی در لیگ برتــر انگلیس، 
بوندس لیــگا و اردی ویــزه هلنــد کــه حــالا به عنــوان مهاجــم هــدف در خــط حملــه پرســپولیس بــازی می کنــد و البته خیلــی زود به مهــره ای کلیدی در ایــن تیم و 
محبوب میان هواداران ســرخ تبدیل شــده اســت. لوکادیا که در این مدت کمتر صحبت کرده و تمام ســعی اش تمرکز روی درخشــش در پرســپولیس بوده، 
در مصاحبــه اختصاصــی بــا ایــران ورزشــی از اتفاقاتــی کــه طــی دو ســه هفته اخیر برایــش رخ داده، حرف هــای جالبی به زبــان آورده. گل صحبت هــای او جایی 

اســت کــه می گویــد انتقادهــا روی عملکــرد او تأثیــری نمی گــذارد و تمرکــزش فقط روی کار خودش اســت.

 zسؤال و جواب

لوکادیا:  به حرف منتقدان توجهی ندارم

 یک هفته قهرمان می شوم
یک هفته ضدقهرمان


